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Protokół Nr  11/2018 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów RM 

w dniu 13 listopada 2018 r. 

 

 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 

Obecni wg załączonej listy. 

 

Tematyka posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 

2. Założenia do projektu budżetu Miasta na rok 2019. 

3. Informacja o realizacji inwestycji na terenie miasta w 2018 roku. 

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1 

 Posiedzenie o godz. 1400 „otworzyła i prowadziła” Przewodnicząca Komisji – 

Jadwiga Klonowska. Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji oraz przedstawiony 

porządek, głosując: za-5 (jednogłośnie).   

 

Ad 2 

 Założenia do projektu budżetu Miasta na rok 2019 przedstawiła Iwona Kubiak, 

Skarbnik Miasta. Skarbnik powiedziała, że planowane dochody łącznie wynoszą 102 mln 619 

tys. zł, z tego dochody bieżące 97 mln 707 tys. zł a dochody majątkowe 4 mln 912 tys. zł.   

Dochody bieżące z tytułu udziału w podatku dochodowym od osób fizycznych są 

w kwocie wyższej o 2 mln 400 tys. zł w porównaniu do roku ubiegłego. W 2018 r. było 17 mln 

392 tys. zł, a w 2019 roku będzie 19 mln 823 tys. zł. Ponadto dostaliśmy dużo większą subwencję 

i większe są dochody z podatku od nieruchomości. Ogólnie mamy więcej dochodów o kwotę 

4 mln 400 tys. zł. Poza tym założono większą ściągalność należności z tytułu długów. Jednak 

zapotrzebowanie jednostek Miasta jest duże. Mamy 11 jednostek budżetowych, 2 instytucje 

kultury i finansujemy 2 spółki. Wydatki bieżące wyniosą łącznie 94 mln 602 tys. zł. Natomiast 

dochodów majątkowych jest prawie 5 mln zł, co stanowią dochody ze sprzedaży majątku 

i dochody unijne a wydatki przeznaczone są na inwestycje.  

Wydatki bieżące planuje się w kwocie 94 mln 602 tys. 925 zł, a wydatki majątkowe 

planowane są  w kwocie 9 mln 716 tys. zł i składa się na nie: kontynuacja budowy dróg 

rowerowych na kwotę ponad 5 mln zł, z tego dofinansowanie wynosi 2 mln 236 tys. zł, 415 tys. 

zł na remont budynków i lokali komunalnych, 1 mln 100 tys. zł na wydatki bieżące, 50 tys. zł na 

zmianę wiat przystankowych,  budowa dróg  przy ul. Ks. Zofii – 200 tys. zł, 22 tys. zł na kajaki, 

50 tys. zł - budowa dalszych ciągów na Pękaninie, ponadto zostanie uruchomiona aplikacja 

program interaktywny administrator cmentarzy, zakup serwerów w UM - 150 tys. zł, dalszy 

rozwój monitoringu - 30 tys. zł, modernizacja w Przedszkolu Nr 3 - 200 tys. zł, modernizacja 

kanalizacji deszczowej w mieście - 100 tys. zł. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

K.Skoczyk  – pytał w jakim procencie jest realizacja ścieżek rowerowych, czy do końca roku 

zostaną zakończone? 

Skarbnik – stwierdziła, że jeśli nie zrealizują wydatków to nie otrzymają dochodów. 

Sekretarz – wyjaśnił, że na ten rok była zaplanowana cała ścieżka ul. Poetów do tamy na 

BOSiR. Obecnie robią hydrologię. Firma jest nastawiona optymistyczne a Sekretarz mniej 
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optymistycznie. Poza ścieżką ul. Poetów jest drugi kontrakt „Zaprojektuj i wybuduj” 

w pierwszym roku do ul. Wyszyńskiego i ul. Moniuszki poprzez BOSiR. W przyszłym roku ul. 

Lutyków i ul. Wojska Polskiego.  

K.Skoczyk  – pytał od kogo zależy szerokość ścieżki? 

Sekretarz – odpowiedział, że jest przepis, to zależy czy jest typowa ścieżka rowerowa to mamy 

1,5 m szerokości lub 1,5 m ciągu pieszego z dopuszczalnym ruchem rowerowym, wtedy 

parametry się zmieniają. Jeżeli jest typowy ruch pieszy i rowerowy to musi być 3,5 m.  

M.Siwek – pytał odnośnie ścieżek na ul. Wojska Polskiego, czy to planuje się na drugi rok? 

Sekretarz – odpowiedział, że tak.  Był problem z firmą z kamieniem ale już jest.  

J.Andrysiak – pytał o sprawdzenie na cmentarzy lokalizacji grobu? 

Skarbnik – powiedziała, że należy zadzwonić do administratora cmentarza. 

Sekretarz – stwierdził, że ma być aplikacja w internecie i będzie mapka z kwaterą. Ponadto 

poinformował, że do 16.11. 2018 r. składają wniosek na kanalizację deszczową  ze środków 

unijnych  oraz na ul. Bol. Śmiałego w ramach schetynówek, może uda się połączyć te 

dofinansowania. 

 

Po wyczerpaniu głosów Przewodnicząca Komisji zamknęła w/w punkt. 

 

 

Ad 3  

Informację o realizacji inwestycji na terenie miasta w 2018 roku przedstawił Piotr 

Janowski, Sekretarz Miasta. Zrealizowano m.in. ścieżki rowerowe, ul. Aldony, Punkt 

Selektywnej Zbiórki Śmieci, inwestycję wodno-kanalizacyjną ul. Wiślanej, Pileckiego. 

Głos w dyskusji zabrali: 

K.Skoczyk – pytał od kiedy PSZŚ będzie uruchomiony? 

Sekretarz – odpowiedział, że od 1 stycznia 2019 r. 

K.Skoczyk – pytał kto będzie miał nad tym nadzór? 

Sekretarz – powiedział, że firma Ład San, która przenosi się z Ustronia Miejskiego. Obecny 

PSZŚ jest ładnie zagospodarowany ze ścieżką ekologiczną. 

 

Po wyczerpaniu głosów Przewodnicząca Komisji zamknęła w/w punkt. 

 

Ad 4 

W sprawach różnych głos zabrali: 

J.Klonowska - podziękowała za miłą współpracę i życzyła powodzenia w następnej kadencji, 

żeby decyzje były mądre i mieszkańcy byli zadowoleni. 

Sekretarz – przedstawił porządek I Sesji Inauguracyjnej Rady kadencji 2018-2023. 

Po wyczerpaniu głosów Przewodnicząca Komisji zamknęła w/w punkt. 

 

Ad 5 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.14
45

 zakończono Komisję.  

Protokołowała: M.Zimmer 

 

  Przewodnicząca Komisji 

 

        Jadwiga  Klonowska 


